





創作獎勵計劃 2022/23

發揮創意,分享生活,投稿主題寫作、閱讀隨筆等創作類別。

以注意。		
相關學科	中文	
組別	● 小學組	
	● 中學組	
日期	第一期:2022年10月3日至2023年1月31日	
	第二期:2023年2月1日至2023年5月31日	
	第三期:2023年6月1日至2023年8月20日	
內容	1. 學生須以教城學生帳戶登入遞交作品,投稿次數不限	
	2. 投稿時必須選擇合適的投稿類別,「主題寫作」類別設有指定主題,學生須	
	提交符合主題的作品,體裁不限;其他類別則按體裁分類,主題和內容均	
2000	自由創作。	
	3. 投稿類別:	
370000	• 小學組:主題寫作、閱讀隨筆	
	• 中學組:主題寫作、閱讀隨筆	
語言	中文	
報名	學生可自由參與計劃,競逐個人獎項	
	• 負責教師請於 2023 年 8 月 20 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上報	
20010.7119	名表格,以競逐學校獎項	
獎項	● 每期各組投稿主題及類別設冠、亞、季軍各1名	
	● 每期設「最受歡迎作品獎」(每組3名)·以網上投票結果為依歸	
	● 全年獎項:「積極參與學校獎」(每組5名)	
	得獎學生和學校可獲書券及證書	
結果公佈	入圍名單將於每期計劃完結後公佈並進行網上投票,最後結果將於稍後公佈,	
	得獎學校以及得獎學生的所屬學校將獲另行通知	
網站	edcity.hk/eworksscheme	







eWorks Award Scheme 2022/23

Unleash students' creativity and share their life by encouraging them to create their own essays, themed writing and book reviews.

Subject	Chinese
Division	Primary School Division
	Secondary School Division
Period	Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023
	Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023
	Phase 3: 1 June 2023 - 20 August 2023
Details	1. Students need to log in with their EdCity student accounts and submit their
	works. There is no limitation on the number of submissions.
	2. Works should be submitted to proper categories. For Themed Writing,
	students' works should conform to specific theme while format is
	unlimited. For other categories, any theme and content are welcome.
	3. Submission categories:
	 Primary School Division: Themed Writing and Book Reviews
	Secondary School Division: Themed Writing and Book Reviews
Medium	Chinese
Enrolment	All students are free to join the scheme and get individual student prizes.
	Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts
	by 20 August 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win
	school prizes.
Awards	'Champion', 'First Runner-up' and 'Second Runner-up' for each theme and
	category for each division in each phase
	• 'The Most Popular Work Awards' (3 for each division in each phase) based
	on online voting results
	Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (5 for each
	division)
	Awardees will receive book vouchers and certificates.
Result	Online voting of nominated works will start after each phase ends. Results are
Announcement	announced on the website afterwards. Awarded schools and schools with prizewinning students will receive a separate notification.
Website	edcity.hk/eworksscheme
AACDSIFE	Edulty.lik/eworksscheine